
KOSKETUS

VIHREÄ KOSKETUS

Kysytään lupa 
koskettamiseen.
Kosketus tuntuu 
hyvältä ja siitä jää 
hyvä olo.

KELTAINEN KOSKETUS

Aluksi kosketus ehkä 
tuntuu hyvältä mutta 
muuttuu huonoksi.
Luvan kosketukseen 
voi perua milloin 
tahansa.
On ok muuttaa 
mieltään!

PUNAINEN KOSKETUS

Kosketus satuttaa tai tuntuu 
ikävältä ja ahdistavalta.
Kosketuksesta voi jäädä 
turvaton olo ja se voi 
pelottaa tai suututtaa.
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SUOSTUMUS

Väestöliiton Suostumus

seksuaalisiin tekoihin -video

The famous 'Tea Consent' video -

now in Finnish

Suomen laki sanoo, että 
seksuaalisiin tekoihin täytyy aina 
olla suostumus.

Ilman suostumusta teko on 
seksuaaliväkivaltaa ja rikos.

Väestöliiton Suostumus 
seksuaalisiin tekoihin -video 

The famous 'Tea Consent' video -
now in Finnish
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SUOJAIKÄRAJA 16 vuotta

• Alle 16-vuotiaalle kukaan ei saa 
tehdä mitään seksuaalisia 
tekoja

• Esimerkiksi: ei saa koskettaa,
ei ehdottaa seksiä,
ei lähettää seksuaalisia viestejä,
ei pyytää alastonkuvia

• Poikkeus: jos nuoret ovat 
samanikäisiä ja on molempien 
suostumus
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MITÄ TEET 
JOS JOUDUT 

SEKSUAALISEN 
HÄIRINNÄN TAI 

VÄKIVALLAN 
UHRIKSI?


	Slide 1: KOSKETUS
	Slide 2: SUOSTUMUS
	Slide 3: SUOJAIKÄRAJA 16 vuotta
	Slide 4

